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INTERPELACJA 
  
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
    uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi, dlaczego mieszkańcy miasta Poznania, 
interesanci Wydziału Finansowego przy ul. Słowackiego nie mają zapewnionych 
odpowiednich warunków, kiedy zmuszeni są załatwić ważne, istotne sprawy 
związane z podatkami. Czy i kiedy planowane jest stworzenie nowego miejsca dla 
tego wydziału? 
 Obecnie trudno na powierzchni ok. 12 m2, gdzie znajduje się zarówno poczekalnia ( 
stół i kilka krzesełek) oraz punkt informacji przedstawić swoje problemy, a zwłaszcza 
w obecności przysłuchujących się innych interesantów. To bardzo duży dyskomfort, a 
zwłaszcza, kiedy zmuszeni są oni do różnych „zwierzeń”, aby dowiedzieć się, jakie 
mają pobrać, przedstawić czy wypełnić pliki dokumentów. Jest to naprawdę duża 
niedogodność, a na tym nie koniec. Wchodząc do kolejnego pomieszczenia, gdzie 
mamy już złożyć konkretne dokumenty mamy podobną powierzchnię, kilka biurek, a 
przy nich kilkoro interesantów, czyli przysłowiowa powtórka z rozrywki.  
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